
Anteckningar Nye Kommundelsråd 2023-05-04  

Plats: Näverbyn i Stenberga, kl. 19.00 

Närvarande: Thomas Thylen, Tor-Erik Rydén, Richard Johansson, Martin Classon. 

Öppnande 

Thomas öppnad mötet 

Sekreterare 

Till sekreterare valdes Anneli Thylen som adjungerande 

Justerare 

Till justerare valdes Richard Johansson och Martin Classon 

Översiktsplanen 

Översiktsplanen diskuterades om hur vi kan gå vidare. Richard har pratat med föreningarna i Skirö, 

han tar gärna en sväng till med dem. Martin ska kontakta Nye Farstorp Byalag på deras nästa 

styrelsemöte. Thor-Erik har haft kontakt med sin förening och informerat om vad som är 

kommundelsrådets roll. Thomas tar en runda med föreningarna i Näshult.  

Äldreomsorg 

Näverbyn är väldigt omtyckt. I Nye efterfrågas ett äldreboende för de äldre för de får flytta till 

Vetlanda när de inte orkar med sina hus. Wihtalabostäder är dåliga på att göra de åtgärder som 

behövs på sina fastigheter i Stenberga. Boende och personal har önskemål om uppfräschning av 

lokalerna i Näverbyn.  

Aktiveringen togs upp i Nye och Näshult varför inte kommunen betalar den som håller detta. Vi kollar 

upp hur det fungerar innan vi uttalar oss i frågan, detta görs till nästa möte.  

Vägar och gator 

Fortkörning förekommer i samtliga orter i rådes område. Tor-Erik har pratat med trafikingenjörerna i 

Vetlanda om att få sätta upp din fart är som skulle cirkulera i byarna men det fick vi inte göra. Rådet 

ska ta kontakt med polismyndigheten om att de ska ha hastighetskontroller oftare ute i orterna.  

Förskola och grundskola 

Mer fritidsverksamhet i Stenberga vore önskvärt. Det som inte fungerar är skolskjuts efter 

grundskolan till Njudungs gymnasiet där vore önskvärt att det ska vara skolskjuts då ungdomarna 

måste gå en gymnasieutbildning för att få jobb.  

Reningsverket i Skirö 

Richard har funderat på om hur reningsverket i Skirö fungerar för det finns föroreningar i sjön men 

frågan är om det är nya eller gamla synder.  

Skirö bryggor 

Richard har fått till sig att eftersom kommunen har gått med så mycket vinst så borde de kunna hjälpa 

till med att bygga nya bryggor vid sjön i Skirö. Richard redovisade om vad som var anledningen till 

detta.  

Övriga frågor 

Thomas informerade om föreningarna måste söka polistillstånd vid sina arrangemang, tyvärr har inte 

föreningarna koll på detta. Vi kan ju informera föreningarna om detta men det är ju inte vårt uppdrag 

egentligen.  



Nästa möte 

Nästa möte är den 7 september kl. 18.30 i Skirö. 

Vid anteckningar 

Anneli Thylen   

Justerare: 

 

Richard Johansson  Martin Claesson 


